



COLLECTIONS

RÉSIDENCES IMMOBILIER

SAISON 2024-2025

résidences
immobilier

K2 Altitude - Courchevel. Situé au sein d'un hameau intime au pied des pistes de Courchevel 1850, le K2 Altitude se compose de luxueux chalets en bois reliés entre eux, pour un total de 14 chambres et 18 suites. Le plus ? Un accès direct à la piste de Pralognan. *In a discreet hamlet at the foot of the slopes of Courchevel 1850, K2 Altitude is*

comprised of luxurious, interconnected timber chalets with 14 bedrooms and 18 suites in all. The bonus ? Direct access to the Pralognan ski run.
www.lek2altitude.com



VOYAGE

UN HIVER AU SOMMET

Au sein de ces stations mythiques, le luxe se vit grandeur nature et en toute décontraction. Dominée par le bois, la pierre et les matières cosy, les décors offerts par ces palaces s'harmonisent au spectacle fascinant des plus belles chaînes montagneuses. *Par Radia Amar*

THE PEAKS OF WINTER In these legendary resorts, luxury on a par with high-altitude nature offers relaxation and informality. Giving pride of place to wood, stone and cosy materials, the decors proposed by these high-end addresses bask in total harmony with the fascinating spectacle of the loveliest mountain chains.